
Kære  Erhvervs-, Vækst- og Eksportudvalget 

Jeg driver Kløvermarkens Café og muligheden for at tage imod betalingskort er i stigende grad 

afgørende for omsætningen i min café, da færre og færre af de mange motionister og 

fodboldspillere, som hver uge kommer på Kløvermarken, i dag har kontanter med sig.   

Derfor har jeg brug for at kunne tage imod kortbetalinger. Men samtidig er det også meget vigtigt, 

at udgifterne forbundet med at tage imod betalingskort ikke er for store i forhold til den omsætning, 

jeg har – og det er derfor, jeg nu skriver.  

Jeg er for nylig blevet opmærksom på, at man i EU ønsker at regulere de såkaldte interbankgebyrer, 

og at det kan medføre, at det bliver langt dyrere for små forretninger som min egen at tage imod 

betalingskort, mens det derimod bliver billigere for de store forretninger. Det, mener jeg, vil være 

en stor fejl.  Allerede i dag er det jo sådan, at små forretningsdrivende som mig ikke har samme 

adgang til billige betalinger, som store forretninger og butikker med større omsætning og flere 

korttransaktioner.  

Det er derfor mit ønske, at I politikere vil arbejde for bedre vilkår for os små 

forretningsdrivende, når det kommer til betalinger, og sørge for at forhindre EU i at regulere 

interbankgebyrer. Jeg afhænger mere og mere af muligheden for at tage imod kortbetalinger, og det 

kan jeg simpelthen ikke tilbyde, hvis det bliver for dyrt.   

--  

Med venlig hilsen 

 

Mikkel H. Møller 

Kløvermarkens Café 

Kløvermarksvej 50 

2300 København S 

604 504 44 

info@kmcafe.dk 

 

www.kmcafe.dk 
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